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厶迦 蝴南长海坝代实验室设备有限公司
／Design Service

实验室设备一体化设计，专项设计师全程服务。将实验室

各项系统按您的需求设计为整体、安全、美观、实用功能

齐全的现代化实验室，完全满足您的需求。

We give you integrated design for Laboratory equipment and you can receive
full service from special designer．According to your demands，laboratory

systems will be designed as a whole，safe and beautiful modern laboratory
with practical function in attempt to meet your needs．

／Configuration Service

整体规划，全套配置，一站式优惠销售，既免去您四处购

买配套设备的麻烦，又可以得到高品质、优价格的实惠。
We make overall planning and a full configuration，and offer you one—stop
discount sales。Help you get rid of trouble in purchasing around and collecting

supporting equipment and provide you with hi曲--quality and afrordable price

／Professional marketing team

始终坚持以客户为中心，一站式服务

为每位客户打造专业的实验室。

We always adhere to customer——centric and one——stop service and create a

professional laboratory for each cfient．

／Installation Service

树精品意识，创优质工程。

Foster awareness of quafity productS and create project of good quality

7 A氏et—sale Service

客户至上，用心服务。

Customer first，attentive services

一瀚嚣鬻豢
One——stop Service
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Web：www．10ngseasys．cn
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